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Protokół Nr LIV/2023 

z sesji Rady Gminy Mszana w dniu 31 sierpnia 2023 r . 
 
Obrady rozpoczęto 31 sierpnia 2023 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:29 tego samego 
dnia. W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 
Obecni: 
1. Rafał Bura 
2. Roman Bura 
3. Roman Goik 
4. Magdalena Herman 
5. Marek Kotula 
6. Piotr Kuczera 
7. Marek Liśnikowski 
8. Celina Mizia 
9. Tomasz Mrowiec 
10. Ilona Mura 
11. Krzysztof Rduch 
12. Elżbieta Skorupa 
13. Wioleta Szotek 
14. Ewa Wawrzyczny 
15. Beata Wieszołek. 

Pkt. 1 i 2. Otwarcie sesji 
Sesję otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Pan Marek Liśnikowski. Na podstawie 
listy obecności radnych stwierdził, że sesja jest prawomocna.  
Poinformował również, że obrady są nagrywane i transmitowane online.  
Przewodniczący powitał radnych i gości. W posiedzeniu wziął udział  Wójt Gminy, Z-ca Wójta, 
Skarbnik i Sekretarz Gminy oraz pracownicy Urzędu Gminy i Sołtysi. Listy obecności stanowią 
załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
Obrady były transmitowane na żywo: https://www.youtube.com/watch?v=sGo6CLqGfT4 

Pkt. 3. Przedstawienie porz ądku obrad 
Przewodniczący poinformował, że do zaproponowanego porządku obrad wpłynął dodatkowy 
projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego w Mszanie. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad rozszerzeniem porządku obrad o ten projekt 
uchwały. 
Głosowano w sprawie: Rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały.  

Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek Kotula, Piotr 
Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof Rduch, 
Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
 
Projekt omówiła Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Mirela Ledwoń. W związku z 
tym, że Nadzór Prawny uchylił w całości uchwałę Rady Gminy w tym temacie podjętą na 
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poprzedniej sesji, został przygotowany nowy projekt z uwzględnieniem uwag nadzoru, był on 
również omawiany z nadzorem. 
Pytania zadawali: 

• Radny Piotr Kuczera – na czym polegają zmiany w stosunku do poprzedniej uchwały? 

• Odpowiedzi udzielił Radca Prawny Urzędu Gminy Pan Przemysław Pluta – w nowym 
projekcie zostały wprowadzone ogólne zapisy dotyczące trybu, w jaki wójt powinien 
zwracać się do poszczególnych podmiotów o wskazanie członków Zespołu, a także trybu 
odwołania i uzupełnienia składu Zespołu.  

Więcej pytań nie było. 
Przewodniczący podał również, że w planowanym porządku obrad zabrakło punktu 
„Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym”. Zaproponował, aby dodać 
ten punkt przed punktem „Wolne wnioski i zapytania”. 
Nie było uwag. 
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad rozszerzeniem porządku obrad o ten punkt. 
Głosowano w sprawie: Rozszerzenia porządku obrad o pkt. „Sprawozdanie Wójta z 

działalności międzysesyjnej.”  

Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek Kotula, Piotr 
Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof Rduch, 
Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
 
Nie było innych wniosków o zmianę porządku obrad. Przewodniczący odczytał porządek 
obrad sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Sprawdzenie listy obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji nr LIII/2023 Rady Gminy Mszana z dnia 10 lipca 2023 r.  
5. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Spraw Społecznych oraz 

Komisji Budżetu i Infrastruktury z dnia 10 lipca 2023 r. 
6. Sprawozdania z prac komisji. 
7. Informacje przedstawicieli Gminy w związkach międzygminnych za I półrocze 2023 r. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

• a/ zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Mszana na lata 2023 – 2029, 

• b/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2023 rok, 

• c/ zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

• d/ zmiany uchwały nr XI/75/2019 Rady Gminy Mszana z dnia 9 września 2019 
r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 
roku szkolnego, w którym kończą 6 lat w przedszkolach i oddziałach 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Mszana, 

• e/ trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Mszanie. 

9. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
10. Wolne wnioski i zapytania. 
11. Zakończenie obrad. 
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Prowadzący obrady stwierdził, że punkty 1-3 zostały zrealizowane i przeszedł do realizacji 
kolejnego punktu. 

Pkt. 4. Przyj ęcie protokołu 
Do protokołu z sesji nr LIII/2023 Rady Gminy Mszana z dnia 10 lipca 2023 r. nie było uwag. 
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z sesji nr LIII/2023 Rady Gminy Mszana z dnia 

10 lipca 2023 r. 

Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek Kotula, Piotr 
Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Krzysztof Rduch, Elżbieta 
Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek, Ilona Mura (ustnie do 
protokołu). 
Protokół został przyjęty.  

Pkt. 5. Przyj ęcie protokołu 
Do protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu i 
Infrastruktury z dnia 10 lipca 2023 r. nie było uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad jego przyjęciem. 
Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Spraw 

Społecznych oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury z dnia 10 lipca 2023 r.  

Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek Kotula, Piotr 
Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Krzysztof Rduch, Elżbieta 
Skorupa, Wioleta Szotek, Beata Wieszołek, Ilona Mura (ustnie do protokołu), Ewa 
Wawrzyczny (ustnie do protokołu). 
Protokół został przyjęty.  

Pkt. 6. Sprawozdania z prac Komisji zło żyli: 
− Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Rafał Bura  z posiedzenia Komisji 

w dniu 24 sierpnia 2023 r.: 

Gośćmi byli dyrektorzy placówek oświatowych z terenu gminy. Omówili oni stan 
przygotowania placówek do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2023/2024. 
Komisja zapoznała się także z informacją na temat arkuszy organizacyjnych placówek 
oświatowych na obecny rok szkolny.  
W sprawach bieżących Komisja opiniowała projekt uchwały na dzisiejszą sesję w sprawie 
zmiany uchwały nr XI/75/2019 Rady Gminy Mszana z dnia 9 września 2019 r. w sprawie 
określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego, w którym kończą 6 lat w 
przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Mszana. 
Komisja zapoznała się także z uchwałą Rady Miasta Rybnika z dnia 22 czerwca 2023 r. w 
sprawie wystąpienia z apelem do środowisk samorządowych i obywatelskich w sprawie 
solidarności i wsparcia mniejszości polskiej na Białorusi w obliczu represji białoruskich władz. 
Komisja stwierdziła, że dobrze, iż takie działania są prowadzone. Jednak na razie Komisja nie 
wnioskuje o dalsze procedowania w tej sprawie. 
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− Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Pani Beata Wieszołek z 

posiedzenia Komisji w dniu 28 sierpnia 2023 r.: 

Na posiedzeniu został omówiony stan mienia komunalnego i sprzedaży nieruchomości za rok 
2022 oraz stopień realizacji inwestycji prowadzonych w bieżącym roku. Inwestycji jest dużo, 
są to wielomilionowe zadania, na które gmina pozyskała środki z rządowego funduszu Polski 
Ład.  Obecnie realizowana jest: termomodernizacja budynku szkoły w Połomi, 
zagospodarowanie terenu centrum wsi, czyli miejsca wokół urzędu gminy i przedszkola z 
otwarciem na Park Aktywnej Rekreacji, budowa boiska sportowego przy szkole w Gogołowej, 
przebudowa kotłowni wraz z montażem nowych kotłów gazowych w szkole w Gogołowej, 
remont ciągu komunikacyjnego dróg gminnych w sołectwie Mszana, budowa Punktu 
Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych.  
Wkrótce ruszy: budowa oświetlenia ul. Szymborskiej w Mszanie, budowa oświetlenia ul. 
Szybowej w Połomi, budowa oświetlenia ulicznego odnogi ul. Wodzisławskiej wraz z 
wykonaniem projektu. 
W sprawie rewitalizacji centrum Gogołowej - firma zeszła z budowy przed dokończeniem 
inwestycji. Gmina zleciła inwentaryzację, ponieważ firma jej nie wykonała. Koszt 
inwentaryzacji zostanie wliczony w zakres roszczeń od firmy, których Gmina będzie 
dochodzić na drodze sądowej. Niezależnie od sprawy w sądzie będzie prowadzona 
kontynuacja inwestycji – na podstawie inwentaryzacji zostanie ogłoszony przetarg na wybór 
wykonawcy, który dokończy budowę. 
W sprawach bieżących komisja opiniowała trzy projekty uchwał na dzisiejszą sesję Rady 
Gminy. 
 
Ponadto Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że 10 lipca odbyło się  wspólne 
posiedzenie Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury, zwołane w celu 
omówienia i zaopiniowania projektów uchwał na sesję, która odbyła się w lipcu.  
Do sprawozdań nie było pytań. 

Pkt. 7. Informacje przedstawicieli Gminy w zwi ązkach mi ędzygminnych 
za I półrocze 2023 r. 
Informacje przedstawili: 

− Radny Roman Bura – Delegat Gminy w Międzygminnym Związku Komunikacyjnym z 
siedzibą w Jastrzębiu Zdroju – z posiedzeń Zgromadzenia i Komisji Rewizyjnej – 
informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

− Wójt Mirosław Szymanek – z posiedzeń Zarządu MZK – informacja stanowi załącznik 
nr 5 do protokołu. 

− Radny Roman Goik – Delegat Gminy w Międzygminnym Związku Wodociągów i 
Kanalizacji w Wodzisławiu Śl. – z posiedzeń Zgromadzenia i Komisji Rewizyjnej – 
informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

− Wójt Mirosław Szymanek – z posiedzeń Zarządu MZWiK – informacja stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 

Nie było pytań do sprawozdań. 

Pkt. 8. Podj ęcie uchwał 
Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad - podjęcia uchwał w sprawie: 

• a/ zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mszana na 

lata 2023 – 2029, 
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Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach. Został 
on omówiony i był opiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury 28 sierpnia br. 
Opinię do projektu przedstawiła Pani Beata Wieszołek: Komisja Budżetu i Infrastruktury 
pozytywnie zaopiniowała projekt. 
Do projektu nie było pytań. 
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Mszana na lata 2023 – 2029, 

Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek Kotula, Marek 
Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, 
Wioleta Szotek, Beata Wieszołek, Ewa Wawrzyczny (ustnie do protokołu) 
Wstrzymał się (1): Piotr Kuczera 
Uchwała Nr LIV/374/2023 została podjęta. 
 

• b/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2023 rok, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach. Został 
on omówiony i był opiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury 28 sierpnia br. 
Opinię do projektu przedstawiła Pani Beata Wieszołek: Komisja Budżetu i Infrastruktury 
pozytywnie zaopiniowała projekt. 
Do projektu nie było pytań. 
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: zmiany budżetu Gminy Mszana na 2023 rok,  

Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek Kotula, Marek 
Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, 
Wioleta Szotek, Beata Wieszołek, Ewa Wawrzyczny (ustnie do protokołu) 
Wstrzymał się (1): Piotr Kuczera 
Uchwała Nr LIV/375/2023 została podjęta. 

 

• c/ zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach. Został 
on omówiony i był opiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury 28 sierpnia br. 
Opinię do projektu przedstawiła Pani Beata Wieszołek:  Komisja Budżetu i Infrastruktury 
pozytywnie zaopiniowała projekt. 
Pytania zadawali: 

• Radny Piotr Kuczera – nawiązując do wsparcia rządowego w kwocie 2.270.000,00  zł na 
bieżące utrzymanie gminy – zapytał, czy te środki już wpłynęły i jak to się ma do 
zaciągnięcia kredytu przez gminę w wysokości 1.500.000,00 zł? 

• Skarbnik Małgorzata Gąsior odpowiedziała, że kredyt został zaplanowany już w uchwale 
budżetowej na 2023 rok, gdzie został określony limit zobowiązań w wysokości 
1.500.000,00 na sfinansowanie deficytu budżetu. Tegoroczny budżet przyjęto z deficytem 
8,9 mln zł. Kredyt jest zaciągany właśnie w związku z tym. Natomiast kwota wsparcia 
rządowego została ujęta w uchwale budżetowej, która właśnie została podjęta. Kwota ta 
została rozdysponowana na wydatki bieżące i inwestycyjne. 

Więcej pytań nie było. 
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Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek Kotula, Marek 
Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, 
Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
Wstrzymał się (1): Piotr Kuczera 
Uchwała Nr LIV/376/2023 została podjęta. 
 

• d/ zmiany uchwały nr XI/75/2019 Rady Gminy Mszana z dnia 9 września 2019 r. w 

sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego, w którym 

kończą 6 lat w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Mszana, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach. Został 
on omówiony i był opiniowany na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych 24 sierpnia br. 
Opinię do projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Rafał Bura: Komisja Spraw 
Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Prowadzący obrady poinformował następnie, że uchwała ta jest aktem prawa miejscowego, 
projekt był poddany konsultacjom społecznym z radami działalności pożytku publicznego lub 
organizacjami pozarządowymi. We wskazanym terminie nie wpłynęły żadne uwagi i opinie. 
Wpłynęło 1 zapytanie mieszkańca, na które została udzielona odpowiedź. 
 
Nie było pytań do projektu. 
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr XI/75/2019 Rady Gminy Mszana z dnia 9 września 2019 r. w sprawie 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego, w którym kończą 6 lat w 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Mszana, 

Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek Kotula, Piotr 
Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof Rduch, 
Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Beata Wieszołek, Ewa Wawrzyczny (ustnie do protokołu) 
Uchwała Nr LIV/377/2023 została podjęta. 
 

• e/ trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Mszanie, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt został omówiony na początku sesji. Uchwała ta 
jest aktem prawa miejscowego, projekt był poddany konsultacjom społecznym z radami 
działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi. We wskazanym terminie 
nie wpłynęły żadne uwagi i opinie. 
Do projektu nie było pytań. 
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
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Głosowano w sprawie: trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Mszanie, 

Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek Kotula, Piotr 
Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Krzysztof Rduch, Elżbieta 
Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek, Ilona Mura (ustnie do 
protokołu) 
Uchwała Nr LIV/378/2023 została podjęta. 
Prowadzący obrady poinformował o wyczerpaniu tego punktu porządku obrad i przeszedł do 
kolejnego.  

Pkt. 9. Sprawozdanie Wójta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym  
Informacja Wójta o zarządzeniach podjętych w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 
8 do protokołu. 
Sprawozdanie Wójta Gminy z odbytych spotkań w okresie 6.06.2023 – 31.08.2023 roku 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pytania do sprawozdań zadawali: 

• Radny Piotr Kuczera – czego dotyczyło spotkanie z dyrektorem Powiatowego 
Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Wodzisławiu Śl. Mieczysławem Widenką. 

• Pan Wójt odpowiedział, że spotkał się z nim z okazji jego urodzin. Przy okazji rozmawiano 
o roli PINB na terenie Gminy. 

• Na pytanie Radnego P. Kuczery, czego dotyczyło spotkanie z Dyrektorem Powiatowego 
Zarządu Dróg Tomaszem Wójcikiem Pan Wójt odpowiedział, że rozmawiano o 
rozpoczętej inwestycji w systemie projektuj i buduj – przebudowy ul. 1 Maja. Powstała 
rada ds. realizacji inwestycji, należy do niej Z-ca Wójta. Rozmawiano także o potrzebach 
remontów chodników przy drogach powiatowych. 

• Na pytanie Radnego P. Kuczery o temat spotkań ze starostą powiatu Leszkiem Bizoniem, 
Wójt odpowiedział – wraz z Z-cą prosił o wsparcie finansowe na potrzebne remonty dróg 
i chodników powiatowych. była to konsekwencja wcześniejszych rozmów z dyrektorem 
PZD. 

• Pan Radny Kuczera zapytał następnie o temat spotkań z Senator Ewą Gawędą i Posłem 
Krzysztofem Gadowskim. 

• Pan Wójt odpowiedział, że z Senator rozmawiał o możliwości wsparcia w pozyskaniu 
środków z kolejnej edycji Funduszu Polski Ład na realizację projektów, które złożyła 
gmina. Z Posłem Gadowskim Wójt spotkał się z okazji jego urodzin, aby złożyć życzenia, a 
także omawiano temat wniosków, które poseł na wniosek wójta miał złożyć o 
odznaczenia honorowe dla zasłużonych rolników. 

• Na pytanie Radnej Ewy Wawrzyczny, czego dotyczyło spotkanie z Panem Andrzejem 
Buchcikiem, Pan Wójt odpowiedział, że w imieniu firmy wykonującej inwestycję wokół 
przedszkola i urzędu, negocjował z Panem Buchcikiem dobre ceny na materiały 
budowlane, przede wszystkim kostkę, którą są wyłożone miejsca parkingowe. 

Pkt. 10. Wolne wnioski i zapytania 
W tym punkcie Przewodniczący poinformował o korespondencji, która wpłynęła do Rady 
Gminy od ostatniej sesji: 
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− Wpłynęła uchwała Rady Gminy Istebna w sprawie wystąpienia z apelem do 
środowisk samorządowych i obywatelskich w sprawie solidarności i wsparcia 
mniejszości polskiej na Białorusi w obliczu represji białoruskich władz.  

− Wpłynęło również zaproszenie ze Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 
„Morawskie Wrota” na uroczyste otwarcie „Festiwalu produktów lokalnych i 
zanikających zawodów”. Festiwal odbędzie się 16 września br., o godz. 16.00 z w 
Gorzycach. Zaproszenie jest skierowane do Przedstawicieli Rady Gminy Mszana. 

Dalej w tym punkcie głos zabierali: 

• Radny Piotr Kuczera przekazał, że w imieniu mieszkańców prosi, aby na stronie 
internetowej Urzędu Gminy i w Wieściach Gminnych napisać artykuł na temat inwestycji 
wokół Urzędu Gminy, przedszkola i sklepu Lewiatan. Chodzi głównie o informacje 
odnośnie użyczenia terenu, na jakich zasadach, na ile lat itd. 
Następnie Pan Radny zadał pytanie, czy od 1 września rusza PSZOK, czy inwestycja jest 
już zakończona? 

• Odpowiedzi udzielił Z-ca Wójta Pan Błażej Tatarczyk – Punkt Selektywnej Zbiórki 
Odpadów Komunalnych na ul. Górniczej jest ukończony, ale nie został jeszcze 
zamontowany licznik pomiarowy prądu. Bez tego nie można otworzyć Punktu. Wójt 
rozmawiał z prezesem o przyśpieszeniu montażu licznika. Na razie PSZOK działa w 
obecnym miejscu. Mieszkańcy zostaną poinformowani o zmianie lokalizacji. 

• Radna Ewa Wawrzyczny zapytała, czy w Urzędzie Gminy są konsultanci, do których 
mieszkańcy mogliby się zwrócić o poradę w wypełnieniu wniosku do programu „Moja 
woda”. Czy mieszkaniec może przyjść i zostanie mu udzielona pomoc? 

• Odpowiedzi udzieliła Pani Dorota Rajszys, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i 
Funduszy Zewnętrznych – Program „Moja woda” jest prowadzony przez Wojewódzki 
Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, tam należy przede wszystkim szukać 
informacji. W Urzędzie Gminy działa ekodoradca, który również może udzielić ogólnych 
informacji zainteresowanym mieszkańcom. 

Więcej głosów w tym punkcie nie było.  

Pkt. 11. Zako ńczenie obrad   
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Marek Liśnikowski zamknął 
obrady LIV sesji Rady Gminy Mszana.       
 
Przewodniczący Rady Gminy 

/-/  

Marek Liśnikowski 

 

Protokołowała                                                 

/-/  

Mirosława Książek-Rduch 
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